
(FOTO)  Luptătoarea  din
Mangalia Andreea Beatrice Ana
a  ieșit  din  cursa  pentru
medalii.  Președintele  FRL:
”Ana este o sportivă de mare
valoare”
8 august 2024 13:59

Luptătoarea  din  Mangalia,
Andreea  Beatrice  Ana,  a  părăsit
competiția  olimpică  feminină  de
lupte, din limitele categoriei 53
kg, după ce în recalificări a fost
învinsă cu 0-11 de Hyo Gyong CHOE
din Republica Populară Coreeană.
După meciul din recalificări, cu glasul gâtuit de lacrimi,
Andreea a refuzat să vorbească cu ziariștii. A făcut-o însă
Răzvan Pîrcălabu, președintele Federației Române de Lupte.

”Nu este diferență mare între noi și asiatici”, a precizat
șeful luptelor românești. ”Ana este o sportivă de mare valoare
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și nu întâmplător are performanțele pe care le are (n.r. –
este triplă campioană europană, 2024, 2023, 2022), numai că nu
e în apele ei.

Joia trecută, la antrenament, a avut o accidentare destul de
urâtă la picior – ruptură de menisc cu forțare de ligament –
și n-a reușit să-și revină. Pur și simplu nu se simte bine și
atât a putut. Ne pare rău, că aveam speranță mare în ea la
obținerea unei medalii, dar sperăm ca fetele care vor intra în
continuare în concurs Kriszta Incze (68 kg) și Cătălina Axente
(76 kg) să salveze onoarea Federației Române de Lupte”, a
conchis președintele FRL.
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